

Charm **UP**

PERFECT DEFENCE

HYDRO SUNSCREEN SPF50 PA+++

肌肤的第一道防线 更保湿、更服帖、更轻盈



肌肤的第一道防线 更保湿、更服帖、更轻盈

PERFECT DEFENCE

HYDRO SUNSCREEN

紫外线是美肌的天敌。比起岁月流失造成的皮肤自然老化,由紫外线导致的皮肤光老化现象更为可怕! 当肌肤长时间受到紫外线照射时,皮肤结构将受损,导致胶原蛋白发生质变,进而造成皱纹滋生、皮肤松弛、干糙、暗沉等老化现象。为了预防肌肤"光老化",防晒措施必不可少。无论是晴天,阴天、阳光普照的清晨或是身在室内,每一天都要坚持给肌肤防晒保护,让美肌远离紫外线的伤害。

Perfect Defence Hydro Sunscreen SPF 50 PA+++水润防晒霜采用了可全方位 抗污染及预防光老化的活性成分四氢嘧啶(Ectoin),以及经过日光作用可转 化为维生素D3的7-脱氢胆固醇(7-DHC)为主要配方,既能抵御UVA/UVB紫 外线及环境污染元素对肌肤的侵害,又能发挥保湿功效,让肌肤达到双重呵 护。质感清透柔滑的水润防晒霜,可以让肌肤瞬间吸收,甚至可以作为妆前 乳,帮助提亮肤色。每天使用,全方位保护及滋润肌肤,让肌肤变得更加亮 白及丝绸般柔嫩。

















PERFECT DEFENCE

HYDRO SUNSCREEN SPF50 PA+++

Your skin's first line of defence





YOUR SKIN'S FIRST LINE OF DEFENCE WITH GREATER MOISTURIZATION, ADHERENCE, AND LIGHTNESS!____



HYDRO SUNSCREEN

Ultraviolet rays (UV Rays) are the indeed the skin's nemesis! While it is a natural for the skin to age as we turn older, the aging damage dealt by UV rays has terrifying consequences for the skin. When the skin is exposed to UV rays for extended periods of time, the skin's structure and natural barriers will be damaged, leading to significant yet adverse changes in the body's collagen production, which will in turn cause wrinkles, sagging skin, dryness and dullness. To prevent the skin from 'photoaging', sun protection is essential. Whether be it sunny days, cloudy days, early mornings or if you're indoors, sun protection is a daily must in order to keep your skin away from the harmful effects of UV rays.

Perfect Defence Hydro Sunscreen SPF 50 PA+++ has the key to protecting your skin from photoaging! It contains Ectoin, an active ingredient that provides anti-pollution and anti-photoaging properties. The star of our formula lies in 7-DHC, which can be converted into Vitamin D3 by sunlight. It not only protects the skin from UVA / UVB ultraviolet rays and elements of environmental pollution, it too has a moisturizing effect to nourish the skin as it protects. This clear and silky moisturizing sunscreen instantly absorbs into the skin, and can even be used as a makeup primer to brighten the complexion. Apply daily across the face to not only protect and moisturize the skin, but also for a brighter glow.













